

Dato og tidspunkt:	Referat af bestyrelsesmøde 23.maj 2022 kl. 19.00
Sted:	Holbæk Bibliotek- lille sal
Tilstedeværende:	Helle, Jakob, Solvejg, Freya, Torsten, Erik. Afbud fra Per. Elisabeth fraværende. Christian fraværende grundet sygdom

1. Godkendelse af dagsorden og valg af dirigent.

Jakob dirigent, Erik referent Nyt punkt 8.

2. Nyt fra:

- Formand
- Grupper

Mænds Mødesteder arbejder for at få et fast, eget mødested

- Andre

3. Konstituering.

Valg af formand, næstformand, kasserer og sekretær

Udsat til næste møde på grund af 2 fraværende bestyrelsesmedlemmer.

4. SKVULP

Hvad kan vi byde ind med?

Cykeltaxa, herunder hvem vil være tovholder på cykeltaxi/book en politiker-opgaven. Vi mangler en cykel.

Der mangler aftale om cykel. Ingen meldte sig som tovholder. Ingen aftale med politikere.

Der manglede energi. Erik giver cykelchaufføren besked om aflysning.

Rum til fællesskab?

Skal/kan vi lave et event, spørger Rikke Klint.

Emnerne for folkemødet er arbejdsliv, kultur og uddannelse.

Ide til næste Skvulp omkring arrangement for alle lokale fora i et telt.

Vi skal være ude i god tid og diskutere med de øvrige lokale fora om hvad og hvordan.

Rum til fællesskab: Vi skal bruge både ideer og nogle aktive ildsjæle Freja forslår en idetavle på SKVULP.

Planche med beskrivelse af Lokalforum og muligheder for input:

- *Hvordan kan Lokalforum Holbæk bidrage til fremtidens fællesskaber?*
- *Hvad savner du i Holbæk?*

Konkrete ideer kan lægges i en postkasse evt. med navn og mail eller kontaktelefon.

Jakob laver plakat. Torsten lidt tekst. Freja tænker over tekst. Solvejg har fundet en træpostkasse til ideer. Solvejg afleverer den d. 10. juni til Torsten ved Hjalme. Torsten husker ikke om Freja skrev teksten færdig på mødet, eller om han skal foretage sig noget i den retning?

Torsten går videre med ideen til SKVULP og sætter tingene op.

Forsøg på et lille borgermøde i et af debatteltene på SKVULP om klimastrategi. Torsten undersøger, om et af debatteltene er ledige. Torsten spørger til muligheden for at lave et lille "borgermøde event" om klimastrategi/klimaplan i forbindelse med folkemødet og melder tilbage.

Jakob prøver at finde en oplægsholder (Karen?) Vi søger at få deltagerne i debatten til at aflevere deres holdning skriftligt, så vi evt. kan bruge det til en udtalelse fra Lokalforum.

5. Borgerhusgruppen

*Evt. gruppe af interesserede, som kan arbejde videre?
Samarbejde med Mænds Mødesteder omkring brug af værftet?*

Tages op senere.

Borgermøde om rum til fællesskab aftales senere.

Bestyrelsen drøftede lokalemulighederne på Kulturkasernen

Vi vil gerne besøge kasernen. Næste bestyrelsesmøde holdes derfor på kasernen.

Mødelokalet er reserveret fra kl. 19.00

Rum til fællesskab skal være hovedpunkt på mødet 27.-6.

6. Borgermøder. Hvilke emner, hvor og hvornår?

Dato for borgermøde om emnerne findes senere. Spørgeskemaundersøgelse om ønsker og behov kunne være en naturlig del af et sådant møde.

Vi vil gerne være på forkant vedr. høringer. De lokale fora har bedt om tidlig involvering af borgerne. Borgermøder kunne være en del af vores indsats i forbindelse med høringer.

7. Skal vi have en forretningsorden, der lægger linjer for bestyrelsens arbejde?

Vi har en forretningsorden. En evt. revision tages på næste møde.

8. Ansøgning fra Ung Holbæk og Sidesporet

Ideen er god men en delvis anvendelse af andre borgere i visse tidsperioder kunne måske være en ide. Der kunne også være tale om et arrangement som de unge laver sammen med andre borgergrupper. Integration af andre brugere kunne måske præsentere for de unge.

Beløbet på 20.000 kr, som fremgår af projektbeskrivelsen, bevilges.

9. Evt.

Næste bestyrelsesmøde afholdes 27. juni kl. 19-22 i mødelokalet på kulturkasernen.

Punkter til dagsorden:

- *Konstituering*
- *Evaluering af SKVULP og Lokalforums indslag.*
- *Rum til fællesskab (Hovedemne)*
- *Mulighederne på Kulturkasernen.*
- *Lokalforums side og gruppe på Facebook, herunder hvilke indlæg udefra man vil acceptere.*
- *Evt. revision af forretningsorden.*

Mødet slut 22.15.

*Vi drøftede det ikke, men Per ønsker dette tilføjet.
Trafikgruppen: Vi har endnu ikke modtaget svar fra Planudvalgets formand Lars Qvist på det brev, vi sendte den 8. april 2022 med tilbud om samarbejde om trafikplanen og -projekter i Holbæk by*